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7ZPNB0005

形式名(Type): JQX-30A 名称(Name): SART Radar Transponder

铅 汞 镉 六价铬 多溴联苯 多溴二苯醚
(Pb) (Hg) (Cd) (Cr6+) (PBB) (PBDE)

主要装置
(Main Unit) × × ○ × × ×

外部设备(Peripherals)
 ・选择(Options)
 ・手册(Documennts)

× × ○ × × ×

JRC Code No. : 7ZPKD0004A

电子信息产品有害物资申明
日本无线株式会社

有毒有害物质或元素的名称及含量

部件名称
(Part name)

 有毒有害物质或元素

(Toxic and Hazardous Substances and Elements)

Declaration on toxic & hazardous substances or elements
of Electronic Information Products

Japan Radio Company Limited

(Names & Content of toxic and hazardous substances or elements）

○：表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在SJ/T11306-2006 标准规定的限量要求以下。
     (Indicates that this toxic, or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the requirement in 
      SJ/T11363-2006.)
×：表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出SJ/T11363-2006 标准规定的限量要求。

　　　(Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above 
　　　 the limit requirement in SJ/T 11363-2006.)

RE: 中华人民共和国电子信息产品污染控制管理办法
          Management Methods on Control of Pollution from Electronics Information Products of the People's Republic of China
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